
Referat
Emne: Kollegianerrådsmøde

Formål med mødet: Diskutér opgradering af internet

Mødeleder: Sonny Fink

Referent: Niels Eriksen

Stemmetællere: Niels Eriksen, Sonny Fink

Dato: 09/02-2021

Varighed: 30 minutter

Tilstedeværende: Sara Kristensen, Anne
Champasak, Sonny Fink, Ester Sveinsdóttir,
Niels Eriksen, Anne Marie Knudsen

Fraværende: Ikke talt grundet Zoom format.

Dagsordenspunkt: Drøftelse og konklusion: Ansvarlig + evt.
deadline

1. Godkendelse af referat
fra sidst

Godkendt Formand

2. Update fra posterne De enkelte poster

a. Introperson
-

Får ikke varsel fra Kristiansdal om nye
tilflyttere. Beder om hjælp til at sende folk
hen til Anne Knudsen (introperson). Hun får
også indflyttermails fra flere forskellige
kollegier.

Anne Knudsen får mailen til Jane (souschef
hos Kristiansdal) så hun kan kontakte Jane
selv og forhåbentlig få fikset situationen.

b. Kasser
-

c. Fælleshusansvarlige
-
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d. Haveudvalg
-

Sara ville høre om haverengøringer havde
været god i disse corona-tider. Vi var enige
om de var afviklet så godt som muligt, og at
vi bare fortsætter.

e. Håndværkeransvarlige
-

f. Møbel. og
vaskekælderansvarlig
-

Anne Champasak

g. Internet- og
hjemmesideansvarlig
-

h. Formand
-

3. Opgradering af internet Der er oplevet ustabilt internet de seneste par
måneder, og hardwaren trænger til en
opgradering.
Der er taget kontakt til diverse personer fra
Kollegienet og Kristiansdal om opgradering
af server udstyr samt evt. håndværkere til
erstatning af de kabler der er trukket ud til
lejlighederne.

Umiddelbart efter mødets afslutning
berettede Ida Edsen (ikke til stede, men skrev
via Messenger), at Kristiansdal har taget
kontakt til Kollegienet, og at der snarest vil
komme en tilbagemelding på opgradering af
udstyret.

6/6 stemte for at opgradere internettet til
fordel for nyt lydanlæg i fælleshuset.

4. Lydanlæg i fælleshuset Tilsidesættes til fordel for opgradering af
internettet.

5. Ordensreglement –
Nedlægning af
beboerråd/merge med
kollegianerråd

Der er foretaget ændringer i
ordensreglementet inkl. Følgende:
- Specificering af regler
- Ændring af klageprocedure til behandling

hos Kristiansdal
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- Nedlæg beboerrådet og hav i stedet en
kontaktperson i kollegianerrådet

Beboerrådsformand (Ida Edsen) var ikke til
stede, men det fuldt reviderede
ordensreglement vil blive præsenteret for
kollegianerrådet og stemt om til den næste
generalforsamling.

6. Nye medlemmer Skal arrangeres til generalforsamling.
Alle poster skulle gerne være besat på
nuværende tidspunkt, men vi mangler
suppleanter, og der er flere fra beboerrådet
der flytter indenfor kort tid.

Der er kommet mange nytilflyttere til KMK,
forhåbentlig er der nok der vil overtage
poster fra afgående medlemmer.

Sara Vejlgaard Kristensen tiltrådt som
fælleshusansvarlig.

7. Generalforsamlinger
under corona – hvordan
kan/bør de afholdes
alternativt?

Corona gør det ikke muligt at lave
generalforsamling fysisk.
Muligheder indbefatter at holde den over
zoom, eventuelle afstemninger kan også
gøres i zoom, så det er muligt at få det ”hele”
med.
Bør nok skrives ind i ordensreglementet så
det er helt dækket ind.

Vi SKAL have en generalforsamling i løbet
af foråret.
- Udskrives mindst en måned før
- Sørg for at vedlægge bilag og relevante

informationer.
- Sørg for publicity, evt. i form af flyer i

postkasser, posts på Facebook gruppen,
etc.

Før næste generalforsamling:
- Hav styr på internet opgradering
- Hav færdigt udkast af ordensreglementet

klar (specielt klageproceduren er vigtig)
- Forklar nedlægning af beboerråd og

indsættelse af ny kontaktperson post i
kollegianerrådet som følge af ændring i
klageprocedure.

- Understreg vigtigheden af, at posterne
besættes.
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6/6 stemmer for at kunne afholde
generalforsamling via Zoom.

8. Andet/Evt.
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